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Verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 4 december 2024 in de Stuifakkers te Rockanje.  

Aanwezig: Ferry den Hoed (voorzi3er), René van de Hoek (secretaris), Jan Hoogstad 
(penningmeester), Betsy Gouman (lid), Leen Klok (lid), Frank van Rongen (lid), Ron de Wit (lid) en 
Jacoline Maat (lid).  

Afwezig met kennisgeving: Maarten-Jan de Koning (lid) 

Verder is aanwezig: Ernst Verzijlbergen (kwarNermaker dorps- en wijkraden) en Bert Heijndijk 
(gemeenteraadslid IBV) 

1. Opening 
Ferry opent om 20:00 uur de vergadering en heet de twee gasten, Bert Heijndijk en Ernst 
Verzijlbergen, welkom. 

 
2. a. Vaststellen verslag van de vergadering van 30 oktober 2024 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

b. AcBepuntenlijst 
De lijst wordt alsvolgt doorgenomen en vastgesteld: 
Nummer Wie Wat Wanneer/stand van zaken 

190 Jacoline Schouw onderhoud 
tro3oirs 

Voorjaar 2025 (in afwachNng 
van de inventarisaNe door de 
gemeente).  
Agenderen volgende 
vergadering. 

196  Avond met verenigingen 
die gebruik maken van de 
Merel of die gebruik 
zouden willen maken van 
de Merel 

Aanhouden tot er meer 
duidelijkheid is over de funcNe 
van de Merel 

197  Bewonersavond Geagendeerd en komt in de 
volgende vergadering terug op 
de agenda/afgehandeld 

198 Leen en Ferry Werkbezoek weth. Van der 
Kooij 1e en 2e slag 

Is verplaatst naar maart 2025. 
Inmiddels is er op de 2e slag 
wel het nodige gebeurd 

201 Maarten-Jan Excelbestand rooster van 
a^reden 

Geagendeerd (punt 5) / komt 
opnieuw aan de orde in de 
volgende vergadering 

204 Ernst 
Verzijlbergen 

Nagaan hoe het met 
opzeggen volkstuinen staat 

De huurder hebben inmiddels 
een brief van de gemeente 
ontvangen / afgehandeld 

205 Ernst 
Verzijlbergen 

OntmoeNngsplek Geagendeerd / afgehandeld 
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3. Lopende zaken ter informaBe 
 
Volkstuinen 
N.a.v. een vraag in de vorige vergadering hee^ de gemeente laten weten dat de volkstuinen 
moeten verdwijnen t.b.v. project De Drenkeling. Er komt geen alternaNeve locaNe. De huur van 
de 20 tuinen is inmiddels schri^elijk opgezegd per 1 januari 2026.  
Voor de dorpsraad is het onderwerp hiermee vooralsnog afgehandeld. 
 
Uitvoering rapport rolstoelvriendelijk Rockanje 
In de mail aan de leden van 6 november 2024 is de stand van zaken uiteengezet. In deze mail is 
ook aangegeven dat het zebrapad op de Alardusdreef/Vlielander Heinlaan wordt verbeterd. De 
gemeente hee^ de opdracht verstrekt. Uitvoering is mede abankelijk van het weer. Verder is in 
deze mail aangegeven dat de lijst met hotspots (groen)onderhoud in Q1 2025 kan worden 
vrijgegeven. 
Leen wijst erop dat de brievenbus aan de Dorpsweg nog steeds niet is verwijderd. Ook is de heg 
bij de wijnbar weer uitgegroeid en dient gesnoeid te worden. Het probleem voor rolstoelers bij 
de Vlielander Heinlaan is nog steeds niet opgelost.  
Ernst zal deze kwesNes intern bij de gemeente aan de orde stellen en de dorpsraad informeren. 
 
Integraal Veiligheidsplan  
Op 13 november hebben Leen en René deelgenomen aan een bijeenkomst over het Integraal 
Veiligheidsplan. Alle dorps- en wijkraden waren hiervoor uitgenodigd. De voorlopige prioriteiten 
zijn gepresenteerd. In aanvulling hierop is o.a. meegegeven dat in het plan ook nadrukkelijk 
aandacht moet worden besteed aan de veiligheid in relaNe tot de Maasvlakte (denk aan een 
ontruimingsplan e.d. bij calamiteiten). Ook het gebruik door vrachtauto’s (sluipverkeer) van de 
route via de Westvoornseweg en Zwartedijk is al aandachtspunt meegegeven. Feit is wel dat het 
een visie over veiligheid is, waarbij een concreet uitvoeringsplan ontbreekt. Ook dit is 
meegegeven als punt van zorg. 
 
Drenkeling 
Op 2 december is er een informaNebijeenkomst over de Drenkeling geweest. Leen en Ferry waren 
daarbij. Het was goed opgezet waarbij mensen hun individuele problemen konden voorleggen. 
Ook de Swinshoek werd getoond. Doel is om daar biobased woningen te bouwen. De 
verkeersontsluiNng via de Korteweg is een aandachtspunt. Morgen, 5 december, spreken enkele 
leden van de dorpsraad met wethouder Bal over het proces rond de Drenkeling. 
 
Terugkoppeling bijeenkomst Middeldijk/Jupiterlaan 
Jan en Betsy geven hun visie op de avond. Tijdens de avond is toegelicht op welke onderdeel het 
plan is aangepast n.a.v. de door omwonenden gemaakt opmerkingen. Het definiNeve ontwerp 
wordt in december 2024 verwacht.  
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4. Rooster van aEreden 
René wijst op de statuten. In principe kan een lid éénmaal worden herbenoemd, tenzij er geen 
nieuwe kandidaat is. In dat geval kan er nogmaals worden herbenoemd. René zal het rooster van 
a^reden hierop aanpassen. 
 

5. Bewonersavond 
Omdat het niet is gelukt om de gemeente een presentaNe te laten verzorgen over de verzanding 
van de Haringvlietmonding zal de op 16/12 geplande bewonersavond niet doorgaan. De leden 
gaan akkoord om een bewonersavond over het thema veiligheid te organiseren waar de volgende 
onderwerpen besproken kunnen worden:  
- Taken en bevoegdheden BOA’s versus poliNe 
- Inzicht in de huidige situaNe in Rockanje (veiligheidscijfers/staNsNeken) 
- Zichtbaarheid BOA’s/poliNe op straat/spreekuur BOA’s/poliNe 
- Prioriteiten/aandachtspunten poliNe en BOA’s in Rockanje 
- PrevenNe/verbeteren veiligheid inclusief Nps en adviezen voor inwoners 

De BOA-coördinator en wijkagent zijn bereid hun medewerking aan de avond te verlenen. Met 
hen dient de invulling van de avond nog wel besproken te worden. Ook zal de burgemeester 
worden gevraagd om een bijdrage te leveren. Het streven om de bewonersavond op 27 januari 
2025 te houden. 

6. NoBBe realisering dorpshuis 
De leden kunnen zich vinden in de noNNe. Afgesproken wordt om deze noNNe voor te leggen aan 
de gemeente met het verzoek hierop een reacNe te geven. Ernst gaat na hoe de noNNe het beste 
geadresseerd kan worden.  Vooralsnog wordt het ambtelijk aangekaart. 
 

7. Aanpak strandboulevard Rockanje 
Het doel van de aanpak is  een upgrade te geven aan een deel van Rockanje en dan met name de 
Raadhuislaan en in het verlengde daarvan de Swinsedreef. Om het plan concreter te maken zal 
Kuiper Compagnons worden gevraagd in de noNNe een bedrag op te nemen voor het via 
participatie ontwerpen van een “huisstijl Rockanje”. Hiermee kan bijvoorbeeld het type en de 
kleuren van het straatmeubilair bepaald worden. Ook wordt afgesproken om over het plan een 
overleg te arrangeren met wethouder Robert van der Kooij. Ferry, Ron en René zullen hieraan 
deelnemen. 

8. Concept Omgevingsvisie 
Leen hee^ enkele opmerkingen op papier gezet en die zijn onder de leden verspreid. Op dit 
moment is er geen mogelijkheid meer om formeel te reageren op de concept Omgevingsvisie. De 
stukken worden voor kennisgeving aangenomen. 

9. RaadsinformaBebrief verzanding  
De visie m.b.t. de verzanding van de kust wordt naar verwachNng in het eerste kwartaal 2025 
afgerond. Volgens de raadsinformaNebrief wordt de dorpsraad als bij voorrang geïnformeerd. De 
ontwikkelingen worden afgewacht. 
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10. Rustbankjes 
Ernst gee^ aan dat de vijf beschikbaar gestelde bankjes inmiddels een bestemming hebben 
gekregen. Rockanje komt niet in aanmerking omdat daar vorig jaar al drie bankjes zijn geplaatst 

 
11. Uitnodigingen 

- Uitnodiging borrel dorps- en wijkraden op 18 december om 16.30 uur in Brielle. Enkele leden 
zullen hiernaartoe gaan. 

- Op woensdag 22 januari is er een overleg Dorps- en wijkraden VaZ gepland. Agenda volgt. In 
principe kunnen naast René nog twee bestuursleden deelnemen. Ferry, Jacoline, Ron en René 
gaan in principe mee. 

- Zaterdag 14 december wil het CDA een gesprek hebben. Nadere informaNe over NjdsNp volgt. 
 
12. Overige onderwerpen/rondvraag 

- Jacoline stelt voor t.z.t. een berichtje op FB te plaatsen over de mogelijkheid een emmertje 
strooizout op te halen bij de gemeente.  

- Bert Heijndijk zegt dat de burgemeester op vrijdag 6 december om 10.00 uur het 
oorlogsmonument bij de tweede slag zal bezoeken. 

- Ernst stelt voor om voorafgaand aan de bewonersavond ook bij bewoners te informeren wat 
er zoal lee^ op het gebied van veiligheid. 

- Leen vraagt of bekend is welke speelplaatsen in Rockanje opgeknapt kunnen worden. Er is 
gestart met de Morelstraat.  
Ernst zal nagaan of er ook nog andere speelplaatsen in beeld zijn om op te knappen. 

- Leen is van mening dat er enkele hotspots voor het strooien zijn vergeten. Hij noemt de 
Vestahof, de Duindoornlaan (huisartsenpost) en bij het medisch centrum.  
Ernst zegt dat dit uit de harmonisaNe van het beleid volgt. Nie3emin zal hij natrekken hoe het 
met de genoemde locaNes zit. 

 
13. Volgende vergadering /sluiBng 

Volgende vergadering: 8 januari 2025. 

 


